
 
 
 
A/ Sr. Ferran DAROCA i ESQUIROL , Subdirector General de Recursos Humans 
 
 
Assumpte: “Tribunal Superior de Justicia de Barcelona” 
 
 
Ja que aquests edifici pertany al departament de Justicia, voldria que fessiu arribar les 
diferents deficiencies que continuen existent. 
 
Pel que fa al Tribunal Superior de Justicia, al Passeig Lluis Companys, sabem que en 
el seu moment es van fer unes visites quan el Departament era Justicia i Interior, 
s’havien de fer uns canvis en les dependències dels mossos: 
 
- el mobiliari segueix sent obsolet, cadires i taules antigues i mig trencades,  
- s’hauria de fer una bona neteja de les parets i una bona pintada, 
- l’emissora i els monitors de control exterior, no tenen una ubicació massa correcte, 
haurien de tenir el seu espai concret, i no sobre la taula del agent que les controla, que 
al ser molt grans, ocupen mitja taula, a mes dels cables estesos pel terra, 
- a la sala d’esbarjo, la nevera i el microones son bastant velles i s’haurien de canviar, 
- en aquesta mateixa sala hi han els armers en uns racons sense collar a la pared, els 
quals el comparteixen dos agents,   
- hi ha un lavabo al costat del cos de guàrdia que deixa bastant que desitjar per les 
condicions en que estar, no hi ha aigua calenta, ja que al tenir al costat la zona on, al 
ser servei de 24 hores, també hauria d’haver una pica per rentar els estris quan 
mengen, 
- pel que fa al ordinador amb Intranet, no  funciona be, i en vistes que per fer cursos i 
altres concultes es necessari, el Departament  hauria de facilitar-nos el poder accedir-hi 
amb garanties. 
 
En definitiva, tot el espai que comporta cos de guardia i sala d’esbarjo, necesitaria una 
bona posta a punt, amb una millor distribució, cadires noves ergonòmiques, taules 
amb calaixos que no caiguin, mes armers pels agents i no tenir que compartir-lo. 
 
Pel que fa a la zona dels vestidors, s’estar quedant petit (es casi mes gran la zona de 
dutxes i lavabos). Les taquiles son antigues i la majoria de panys ballen, s’haurien de 
posar les noves que son mes altes i mes espaioses, amb compartiement per les sabates i 
amb un cadenat que queda relativament mes segur. 
La zona dels vestidors esta als sotans del edifici, i molt sobint fa bastant podor de 
clavegueram, hauria de ser possible un canvi de ubicació i poder evitar aquest mal 
estar. 



També seria convenient fer una ullada a les garjoles del Tribunal entre altres coses com 
extintors mal ubicats, senyalitzacions de sortides, etc. 
 
Per tot això, sol.licitaria una visita per part del Departament corresponent per mirar de 
solventar tots aquests problemes que ja son crònics, pel temps que fa que existeixen. 
 
 
 
Atentament, 
 
 
 
 
 
 
Jordi MESTRES MESTRES, delegat de Prevenció del C.A.T. MM.EE 
 
Barcelona, a 23 de gener de 2006 


